
PROTOKÓŁ  

z dnia  16 maja 2024 roku 

w godz. od 14.00 do 15.21 

Ze wspólnego posiedzenia  komisji Rady Miejskiej w Pełczycach; 

- budżetu i finansów i rozwoju gospodarczego, 

- skarg, wniosków i petycji, 

- rewizyjnej, 

- oświaty, kultury, sportu, zdrowia i opieki społecznej, 
- rolnictwa, ochrony środowiska i infrastruktury komunalnej, 

 

Lista obecności w załączeniu./nieobecni: /D.Świrski, T.Nowak/. 

W posiedzeniu udział wzięli:   

 

    Burmistrz - A.Kochanowicz.  

    Sekretarz – A.Chlebowska 

    Skarbnik -K.Zawłocka 

   Spotkaniu przewodniczył /za akceptacją wszystkich radnych/  Przewodniczący Rady 

M.Sowiński – powitanie i przedstawienie tematu spotkania. 

 

Temat spotkania: Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję zaplanowaną na 

 21 maja 2024 roku. 

Przed przystąpieniem do omówienia projektów uchwał Pan Maciej Krzyśko przeprowadził krótki 

instruktaż do obsługi tabletów. 

Ad.1.   

Skarbnik po krótce omówiła z czego składa się budżet i co wchodzi w jego skład /tj. 

przychody, rozchody, dochody, wydatki, rezerwy dotacje fundusze itd./. 

Następnie omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu –  w tym:    

- dotacje na zadanie w ramach Rządowego Funduszu ,,Polski Ład’’ na zadanie pn. 

,,Rewitalizacja części obszaru miejskiego przy ul.Ogrodowej w Pełczycach wraz z budynkiem 

byłej kotłowni pod potrzeby Centrum Usług Społecznych’’, wpływy z odsetek za odpady 

komunalne, dotację z Województwa Zachodniopomorskiego na zadanie pn. ,,Zakup, dostawa 

i montaż wyposażenia do budynku szatni piłkarskiej w Pełczycach’, wydatek majątkowy do 

zadania pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 2158Z odcinek Sarnik-Niesporowice’’, 

wydatek na zadanie pn. ,,Budowa wieży widokowej wraz z zagospodarowaniem terenu i 

infrastrukturą turystyczną pod nazwą ,,Wzgórze widokowe’’, wydatek na zadanie pn. ,, 

Budowa Miejsko-Gminnego Żłobka w gminie Pełczyce’,.  Omówione zostały także wydatki 

na realizacje inwestycji w gminie Pełczyce. 

Do omówionych zmian nie było uwag.     
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W tym momencie prowadzenie spotkania przejął radny p.Kwieciński. 

Pani Dyc  - poinformowała, że powstał Klub Radnych pod nazwą: Klub Radnych Gmina 

Pełczyce - ,,Nasza Wspólna Droga’’ oraz przedstawiła skład w/w klubu.        

Ad.2. 

Przedstawione zostały propozycje do poszczególnych komisji: 

Komisja Rewizyjna: 

1. Pani Barbara Jagiełło – Przewodnicząca 

2. Pan Michał Olejnik 

3. Pan Michał Kasprzak 

4. Pan Szymon Januszke 

5. Pan Daniel Świrski 

6. Pani Halina Jędrzejczyk-Rowicka 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

1. Pani Barbara Mastalerz – Przewodnicząca 

2. Pan Michał Kasprzak 

3. Pani Dominika Nagła 

4. Pan Tomasz Nowak 

5. Pan Daniel Świrski 

6. Pani Aleksandra Weselska-Pollo 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

1. Pan Michał Kasprzak – Przewodniczący 

2. Pani Anna Dyc 

3. Pan Marek Sowiński 

4. Pan Ryszard Kwieciński 

5. Pani Izabela Maruda 

6. Pani Beata Kwaśna 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej: 

1. Pan Michał Olejnik – Przewodniczący 

2. Pani Anna Dyc 

3. Pani Barbara Jagiełło 

4. Pan Marek Sowiński 

5. Pan Szymon Januszke 

6. Pani Beata Kwaśna 
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7. Pani Izabela Maruda 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Infrastruktury Komunalnej: 

1. Pani Dominika Nagła – Przewodnicząca 

2. Pan Ryszard Kwieciński 

3. Pani Barbara Mastalerz 

4. Pan Tomasz Nowak 

5. Pani Aleksandra Weselska-Pollo 

6. Pani Halina Jędrzejczyk-Rowicka 

Wszystkie przedstawione propozycje zostały przegłosowane. 

Sprawy różne: 

Pan Kwieciński – poruszył sprawę organizacji sesji. Zaproponował aby się zastanowić nad 

inną oprawą. 

Pani Burmistrz poinformowała, że po oddaniu obiektu Centrum Usług Społecznych sesje 

Rady Miejskiej będą się odbywały w w/w/ obiekcie. Będzie to sala przystosowana do 

prowadzenia sesji i wyposażona w niezbędne urządzenia.              

Pani Burmistrz poinformowała także o wyborach w samorządach sołeckich, które rozpoczną 

się od 20 maja br. 

Następnie p.Burmistrz przedstawiła informację dotyczącą organizacji ,,Dni Integracji 

Rodzin’’ w sołectwach. W roku bieżącym takie dni odbędą się w 5 wybranych 

miejscowościach i będą łączone z innymi sołectwami. 

Pan Kwieciński – wyraził swoje niezadowolenie związane właśnie z organizacją Dni 

Integracji.  Sołectwa są za bardzo zaangażowane w organizację a powinny być bardziej 

obciążone Ośrodek Kultury oraz Ośrodek Pomocy Społecznej. 

Pani Weselska-Pollo – w związku z tym, że sołectwa będą łączone zapytała czy będzie 

organizowany dojazd. 

Pani Burmistrz – niestety trzeba będzie zorganizować dojazd we własnym zakresie. 

Pan Kasprzak – czy inne sołectwa będą partycypować w kosztach. 

Pani Burmistrz – to jest kwestia dogadania się. 

Pan Olejnik – zapytał czy te 10% ze środków funduszu sołeckiego nadal obowiązuje przy 

organizacji uroczystości. 

Pani Burmistrz – ustaliłyśmy z p.Skarbnik, że zastanowimy się nad zasadami wydatkowania 

środków z nowymi sołtysami. 
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Pan Kwieciński – poruszył sprawę zwrotu zobowiązań z poprzednich lat do sołectw, które 

zaoszczędzą środki oraz otrzymają jeszcze dodatkowo po 5 tysięcy złotych. 

Pan Olejnik – a czy ten nowy podział środków chodzi o te 10% zdążymy zrobić do Dni 

Integracji. 

Pani Kwaśna – to 10% obowiązuje do końca roku.            

Ad.3. 

Sprawozdanie z zasobów pomocy społecznej za 2023 rok  - bez uwag. 

 

          

    

        

      

                                                                                                                       Na tym posiedzenie zakończono. 

            

                                                                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

 

 


